



江西財經大學入學申請表

(適用於香港、澳門及台灣地區)

- 請將填妥的申請表格及附件，連同兩份學歷證明和工作證明文件的副本及報名費港幣 250 元 (不能退還)，以「香港管理專業協會」抬頭的劃線支票寄或送交：香港黃竹坑業興街 11 號南匯廣場 B 座 16 樓，香港管理專業協會，江西財經大學香港秘書處。
- 請以英文填寫以下報名表格。
- 個別僱主可酌情決定是否承認本課程可令學員獲取的任何資格。

1. 申請修讀課程 PROGRAM OF STUDY

(請選其一) (Please check one only)

- 企業管理學博士 Doctor of Philosophy (PhD) in Management
- 管理經濟學博士 Doctor of Philosophy (PhD) in Economics
- 企業管理學碩士 Master in Business Administration

2. 個人資料 PERSONAL DETAILS

姓名 姓 _____ 名 _____
Name: (Surname) _____ (Other Name) _____
(英文 English) _____ (中文 Chinese)

註意：大學將根據以上填寫的名字頒發學歷文憑。
Note: Spelling of this name will be exactly the same as the one to be printed on your Diploma

男性 女性 婚姻狀況 已婚 (M) 單身 (S) 其他 (O)
Male Female Marital Status: Married(M) Single(S) Other(O)

出生日期 _____ 年 _____ 月 _____ 日 出生地點 _____ 省 / 市 (縣)
Date of Birth: _____ Y/ _____ M/ _____ D Place of Birth: _____
(Province/City)

香港 / 澳門 / 台灣身份證號碼 _____ 現居住地 _____
Identity Card / Passport No.: _____ Residence: _____

港澳 / 台灣居民來往內地通行證號：_____ 簽發日期 _____ 年 _____ 月 _____ 日
Date of Issue: _____ Y/ _____ M/ _____ D

通訊地址 _____
Correspondence Address: _____

郵政編碼 _____
Postcode: _____

住址 _____
Home Address: _____

辦公室地址 _____
Office Address: _____

電話 (家庭) _____ (辦公室) _____ 電郵地址 _____
Phone (Home) _____ (Office) _____ Email Address _____

傳真 (家庭) _____ (辦公室) _____ 手提 / 傳呼機 _____
Fax: (Home) _____ (Office) _____ Mobile Pager: _____

3. 個人就業背景 EMPLOYMENT HISTORY (按年份順序排列 in chronological order)

請列出過去 10 年相關的工作履歷： _____ 總工作年資： _____
如所預留空位不夠填寫，可以附頁形式另行填報。 Total no. of years of working experience: _____

List all relevant working experience in the last 10 years.
If there is insufficient space, please give details on a separate sheet to be attached to the application form.

任職機構名稱及所在地 Name of Employer	職位 Job Title	職責 Duties and Responsibilities	受僱日期 Dates of Employment
			由 _____ 至 _____ From: _____ To: _____
			由 _____ 至 _____ From: _____ To: _____

4. 個人教育背景 EDUCATION BACKGROUND

如所預留位置不夠填寫，可以附頁形式另行填報。

If there is insufficient space, please give details on a separate sheet to be attached to the application form.

4.1 中學教育學歷 (按年份順序填寫)

SECONDARY ACADEMIC QUALIFICATIONS (in chronological order)

頒授機構及所在地 Awarding Institution	學歷資格 Title of Qualification	修讀期間 Period of Study	完成年份 Year Completed

4.2 高等學歷 (按年份順序填寫)

TERTIARY ACADEMIC QUALIFICATIONS (in chronological order)

請呈交已完成或正在修讀的課程資料及學歷證明，包括證書、成績表。

Please submit your original documents from the higher academic institution(s) including academic transcript(s) and course details you have completed or in which you are currently or have been enrolled in.

頒授機構及所在地 Awarding Institution	學歷資格 Title of Qualification	修讀期間 Period of Study	完成年份 Year Completed

4.3 專業資格 (按年份順序填寫)

PROFESSIONAL QUALIFICATIONS (in chronological order)

頒授機構及所在地 Awarding Institution	學歷資格 Title of Qualification	修讀期間 Period of Study	完成年份 Year Completed

5. 認識課程的渠道 MARKETING INFORMATION

從哪裡最先知道此課程：

From where did you **FIRST** learn about this Programme?

- 郵寄章程 報章／雜誌廣告 (請註明) HKMA 電子郵件
Mail Newspaper/Magazine (please specify): _____ HKMA email
- 其他網址郵件 (請註明) 網頁廣告 (請註明)
Email promotion from other websites (please specify): _____ Website Advertisement (please specify): _____
- HKMA 網頁 (從哪裡最先知道此課程)(請註明)
HKMA Website (From where did you learn about, please specify): _____
- 地鐵站陳列 (請註明)
MTR Station (please specify): _____
- 展覽陳列 教育及職業博覽 (EEX) 求職廣場職業及教育博覽 (EJEX)
Exhibition Education & Careers Expo (EEX) Jobmarket Career & Education (EJEX)
- 其他 (請註明)
Others (please specify): _____

6. 聲明 DECLARATION

個人資料收集聲明

Personal Data Collection Statement

1. 本會收集及保存個人資料的目的及用途為處理課程報名的申請、安排入讀事宜、學生及本會會員事務、課程研究及統計事宜。
The personal data of applicants are collected and kept for purposes of processing of applications of course enrolment, course admission, student and member administration, course research and statistical matters.
2. 此報名表內所提供的個人資料將供本會職員向申請人進行直接促銷活動，包括優惠、培訓及教育課程、獎項及比賽、會員、舊生會、推廣及其他服務及活動。
The personal data provided in this form will be used by the Association for direct marketing, including special offers, training and education programmes, awards and competitions, membership, alumni, promotional activities and other services and activities that it may arrange.
3. 申請人如欲查閱及 / 或更改個人資料，請向本會提交書面申請。
Applicants wishing for access to and/or correction of personal data may send their written requests to the Association.

如不欲接收此聲明第二項所述之本會資訊，請於空格內填上 號，或隨時向本會提交書面申請。

If you do not wish to receive information as stated in point 2 of this statement, please indicate your objection by ticking the box. You may at any time send your written requests to the Association.

申請人聲明

Applicant's Declaration

1. 本人謹此聲明在此報名表格及附件中填報的資料，根據本人所知，均屬真實無訛，並授權香港管理專業協會向有關機構索取有關本人之考試及就讀資料 (如需要)。
I declare that the information provided in this form and the attached documents is correct and complete. I authorize the Association to obtain information about my public examination results and records of studies from concerned institutions (if necessary).
2. 本人明白在此報名表格及附件中填報的資料將用於入學評估的過程，亦明白任何虛假陳述、遺漏或誤導性的資料可能令本人申請及就讀有關課程及被錄取的資格被取消。
I understand that the information provided in this form and the attached documents will be used in the admission assessment process and that any misrepresentation, omission or misleading information given may disqualify my application for admission and enrolment in the programme.
3. 本人已細閱、明白並同意「個人資料收集聲明」的內容。
I have noted, understood and agreed to the contents of the Personal Data Collection Statement.

注意事項

Notes

1. 本人確知課堂上派發之講義僅供本人修習之用。
I understand that all handout materials obtained in class are strictly for my own educational purposes.
2. 本人已明白列於報名表格中的所有「報名須知」。
I have understood all the "Notes for Application" listed in Application Form.

本人鄭重聲明已詳閱有關指引，所填報和呈交的資料均為正確無訛。

I declare that I have read the instructions and that all information submitted is correct and complete.

本人明確知道，如本人提供失實或不完整的資料，江西財經大學可取消本人的入學資格。

I acknowledge that the provision of incorrect information may result in the withdrawal by the Jiangxi University of Finance and Economics of any place, which may be offered.

申請人簽署

Applicant's Signature: _____

日期

Date: _____